
VALTUUSTOALOITE 28.04.2025 

  

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että siirrymme käyttämään sähköistä äänestystä 
seuraavan valtuustokauden alusta lähtien. Se lienee teknisesti mahdollista kaupungin 
nykyisin käyttämän teknisen järjestelmän puitteissa. 

Raahessa 28.04.2025 

Paavo Törmi, Liisa Lumijärvi, Tarja Ollanketo, Sari Pekkala, Pekka Poukkula ja Pirkko 
Valtanen 

 


